



# GENOCIDE

## MEMORIAL DAY

## Failures of International Institutions in preventing genocide in conflict: The Holocaust, Palestine and Bosnia Herzegovina

### Les échecs des institutions internationales dans la prévention du génocide dans les conflits: La Shoah, Palestine et Bosnie Herzégovine

#GMD2019



■ Genocide Memorial Day (GMD) is a day focused on remembering man's inhumanity to man. It takes place in London on the third Sunday of January each year. Here in Geneva, we are commemorating it on December 2019. The theme for #GMD2019 in Geneva will be **"Failures of International Institutions in preventing genocide in conflict: The Holocaust, Palestine and Bosnia Herzegovina"**.

**WHEN:** Saturday 7 December 2019 from 6 pm to 10 pm

**WHERE:** Berenstein Amphitheatre, L'Université Ouvrière de Genève (UOG), Place des Grottes 3, 1201 Genève. Behind Geneva main Cornavin railway station. Nearest public parking at Cornavin railway station.

Public Transport Information: By Train CFF: Geneva Cornavin railway station, By TPG Tram and Bus lines: Gare Cornavin stop or Lyon stop on lines 1, 3, 5, 6, 8, 9, 10, 14, 15, 18, 19, 25, 61, F, V, Z.

For more information please contact Jawad Husain at +4176 443 7865 or e-mail: [jawad@ihrc.org](mailto:jawad@ihrc.org)

■ Le Jour commémoratif du génocide (GMD) est une journée rappelant l'inhumanité de l'homme envers d'autres hommes. Il a lieu à Londres le troisième dimanche de janvier de chaque année. A Genève, nous commémorerons le #GMD2019 en décembre 2019. Le thème sera **"Les échecs des institutions internationales dans la prévention du génocide dans les conflits: La Shoah, Palestine et Bosnie Herzégovine"**.

**QUAND:** SQUAND : Samedi 7 décembre 2019 de 18h à 22h

**OU:** Amphithéâtre Berenstein, L'Université Ouvrière de Genève (UOG), Place des Grottes 3, 1201 Genève. Derrière la gare Cornavin. Parking le plus proche à la gare Cornavin.

Informations Transport Publique : CFF Gare de Genève Cornavin, TPG lignes 1, 3, 5, 6, 8, 9, 10, 14, 15, 18, 19, 25, 61, F, V, Z, arrêt Gare Cornavin ou Lyon.

Pour plus d'informations, veuillez contacter Jawad Husain au +4176 443 7865 ou par e-mail: [jawad@ihrc.org](mailto:jawad@ihrc.org)



T + 44 20 8904 4222  
W [www.ihrc.org.uk](http://www.ihrc.org.uk)  
E [info@ihrc.org](mailto:info@ihrc.org)  
Twitter @ihrc  
#GMD2019  
PO Box 598,  
Wembley HA9 7XH,  
United Kingdom



The Islamic Human Rights Commission is an NGO in Special Consultative Status with the Economic and Social Council of the United Nations.

## Remembering Man's Inhumanity to Man

### Le souvenir de l'inhumanité de l'homme envers l'homme

[www.genocidememorialday.org.uk](http://www.genocidememorialday.org.uk)